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Förslag som lämnades vid drop-in bordet på Byarådet den 7 juli 2019  

  

 Bra äldreboende centralt i byn. Viktigt för äldre att få bo kvar i känd miljö.  

 Distriktssköterska i byn 1-2 ggr per vecka 

 Cykelverkstad behövs 

 Vill att varje hushåll ska ha en vattenmätare. Det gör att folk sparar vatten och därmed också 

miljön.  

 När eleverna flyttar från Sandlyckeskolan kan lokalerna användas till en företagsby 

 Önskar direktbuss till Båstad 

 Vill att mindre bussar, typ med plats för 10-12 personer trafikerar linjerna från Torekov 

istället för de stora bussarna som går nu.  

 Det finns cykelvägar som idag går på privat mark utan att kommunen har avtal med 

markägarna. Kommunen måste teckna avtal så att byn inte riskerar att cykelvägarna längs 

dessa stråk försvinner.  

 Viktigt att byn kan behålla service som mataffär, skola och mack. Det krävs för att folk ska bo 

kvar och flytta hit.  

 Direktbuss till Båstads station med stopp i Boarp och Båstad.  

 Bussarna som trafikerar byn behöver vintertid inte vara styrd av en tidtabell utan kan 

exempelvis beställas via en app.  

 Bygga ett Bovieran koncepthus och några bostadshus på 98:146 

 




